
 
ACTA ASSAMBLEA GENERAL AFA ESCOLA COSSETÀNIA CURS 2021/2022 

 
DIA: 12 DE NOVEMBRE DEL 2021 
HORA INICI: 16:45H 
HORA FI: 18:20h 
 
Assistents: 
Membres de la junta: Laura Gil, Carme Estevez, Tina Tanco, Aida Navales, Anna Rovira, Mireia Calvet, Dani Serrandell, 
Maria Bascuñana, Montse Ferrer, Rosa Mallol, Marta Larrosa. 
Sòcis/es de l’Afa: Dani Gil, Marta Pons, Marta Trillas, Alba Casanovas, Ramón Fuentes, família Jana, Anton (família Foix), 
Pau i Griselda (família Elna), José (família Júlia gegants), Yolanda (família Alexia), Núria Morte i Carme Munné. 
Esteve Coromines, Director de l’Escola. 
Sandra, administrativa AFA.  
 
Excusen la seva assistència:  
 
1.- Benvinguda a les famílies: 
La Laura Gil dona la benvinguda a tots els participants. 
 
2.- Dubtes i aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
S’ha enviat l’acta de la sessió anterior per Dinantia per no haver de fer lectura. 
S’aprova l’acta: Si 
Abstencions: ninguna.  
 
3.- Presentació dels membres de la junta actual i comissions. 
Es presenten els nous membres i els membres que es redistribueixen.  
Es voten els càrrecs: Aprovat 
 
Els càrrecs queden: 
Presidenta: Laura Gil 
Tresoreria: Mireia Calvet  
Secretària: Cristina Tanco 
Festes: Carme Estevez, Cristina Tanco i Laura Gil. 
Extraescolars: Maria Bascuñana, Laura Gil, Marta Larrosa i Rosa Mallol. 
Menjador: Cristina Tanco, Mireia Calvet i Montse Ferrer. 
Biblioteca: Maria Bascuñana 
Delegats, xarxes, web i comunicació: Anna Rovira, Aida Navales, Carme Estevez. 
Gènere:  
Camins escolars: Aida Navales. 
Enllaç Consell AFA Municipal: Aida Navales. 
Comissió Pedagògica: Anna Rovira. 
Consell Escolar: Marta Larrosa. 
Vocal: Dani Sarrandell. 
 
Per facilitar la signatura de transferències, s'acorda modificar els membres de la junta amb titularitat i signatura a Banc 
Sabadell. 
 
AUTORITZATS PER OPERAR EN TOTS DOS COMPTES: 
 
Mireia Calvet Alvarez, Cristina Tanco, Laura Gil Gomez 
 



AUTORITZATS QUE SURTEN 
 
Anna Trillas 

4.- Es porta a votació la possibilitat de contractar membres de famílies Cossetanes.  

En el cas que es tractin temes dins de l’AFA (junta o assemblea) on calgui decidir aspectes que afecten 
directament els interessos de la persona contractada per l’AFA, aquesta persona no té dret a vot (per tal 
d’evitar conflicte d’interessos).   

A favor: 21 vots. Queda aprovat.  

 
5.- Presentació del tancament 2020/2021. 
Fer la presentació del tancament, adjuntem presentació gràfica  
               
               
               
               
               
               
       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
Tenim 3000€ d’impagats actualment. Hem rebut subvencions enguany. Per això surt benefici... 
 
 
 
5.1.- Presentació i aprovació del pressupostos 2021/2022. 
Fer fa la presentació dels pressupostos, es fa votació 
               
               
               
               
               
               
               
               
               
                
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



5.2.- Presentació i aprovació del calendari de pagaments 2021/2022.  
Fer la presentació del calendari de pagaments. Adjuntem PDF.        
               
               
               
               
               
               
               
               
               
               
               
               
               
               
               
               
               
               
               
               
        
 
 
 
 

               
6.- Informació sobre el menjador. 

- Inspecció cuina: hi ha aspectes que hem de canviar immediatament. L’Ajuntament ho sap però els hi hem de 
passar pressupost. L’administració vol que això ho pagui l’AFA.  



- Cuina nova: No ho podem assumir. Demanem que sigui l’Ajuntament qui ho pagui. Quan tinguem els 
pressupostos, al pla d’escola posaran la reforma de la cuina. Hem de presentar el pressupost sencer de la cuina i 
demanem una reunió amb ajuntament per explicar-ho. 

- Iogurts sense sucre:  
- P3 sense sucre i a partir d’estornells que cadascú decideixi.: 6 vots 
- Sense sucre tothom: 10 vots 
- Abstencions: 6 vots 

A partir d’ara, queda aprovat que els iogurts es donaran sense sucre a tots els cursos.  
 
7.- Informació sobre les extraescolars 

- Trail: va marxar el monitor de trail descontent amb Deporruners. Va informar a les famílies. Va començar un 
altre monitor per realitzar l’extraescolar. Van venir Deporruners i representants de l’AFA el primer dia de 
l’extraescolar a l’escola per donar explicacions. S’han fet arribar les cartes de Deporruners i del monitor a les 
famílies que enguany fan l’extraescolar.  

- Tots/es els/les treballadors/es de les extraescolars que gestiona l’AFA, tenen contracte vigent. 
- Tenim les mateixes extraescolars que l’any passat.  

 
8.- Informació sobre la Biblioteca. 

- Ens han acceptat la subvenció enguany.  
- Tindrem hora del conte presencial al desembre al pati de l’escola.  

 
9.- Informació sobre festes. 

- Festa solidària enguany Amine i càncer infantil. Iniciativa de primer. Recaptació cap a HSJD pr la investigació.  
- Enguany es farà quinto i vermut l’11 de desembre (dissabte al matí). Recuperem l’espai de convivència.  
- Segons la situació de la pandèmia, anirem valorant si en podem fer més.  

10.- Informació sobre Coordinadora d’AFAs. 
 
11.- Informació sobre Camins Escolars. 

- Bicibus: Els dimarts s'està portant a terme 3 parades. 
- Els que baixen per la Collada, és difícil passar pel carrer caminant. Els contenidors estan al mig, tot per fora, etc. 

L’any passat es va fer un escrit signat per l’associació de veïns i diferents escoles dirigit a l’ajuntament. Podem 
insistir des del Consell Escolar i des de l’AFA. 

- Podem fer un escrit i entrar el nombre màxim d’instàncies a l’Ajuntament.  
 
12.- Convit a participar amb l’AFA i formes de participar. 
Es convida a tothom que vulgui per a poder col·laborar, aportat, ajudar. 
 
13.- Torn obert de paraules, precs preguntes i suggeriments. 

- Es pot enviar la normativa a les famílies per recordar que s’ha de deixar uns metres de distància a la porta 
d’entrada si es vol fumar.  

- La Tina diu que aquest és l’últim any dins la Junta d’AFA.  
- Necessiten una persona que el dia de Consell escolar (26 de novembre) de 8:45 a 9:15, de 12:15 a 12:45, de 

14:45 a 15:15 i de 16:15 a 16:45 que estigui a la mesa.  
 

Signen: 
 

Cristina Tanco    Laura Gil 
Secretària     Presidenta 


